
Funktionsstödsrådet
2023-09-20 17:15 - 19:15

Plats
Folkets Hus, sal Dahlian

Deltagare
Cecilia Roskvist (Organisatör), Anita Sandberg (Hörselskadades Riksförbund), Annika Stjärnkvist
(Autism Blekinge, Attention & NSPH / Nationell Samverkan för Psykisk Hälsa), Åsa Moberg
Axelsson (Reumatikerföreningen) (Frånvarande), Helen Hagegren, Ingrid Lindén (Autism
Blekinge), Jan-Åke Hansson (Synskadades Riksförbund), Jüri Känno (Reumatikerföreningen),
Kerstin Andreasson (Hörselskadades Riksförbund) (Frånvarande), Miroslav Milurovic (S)
(Frånvarande), Nils-Åke Nielsen (DHR / Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet) (Frånvarande),
Peter Stenberg (SD), Rolf Jönsson (C), Weine Andersson (Neuro) (Frånvarande)

1.    Närvarande

Utöver deltagarna i Stratsys närvarade Daniel Stjernquist och Lorri Mortensen Mates.
Även skrivtolkarna Marcus Svensson och Cecilia Ström närvarade.

2.    Mötets dagordning
Godkännande av dagordning.

Dagordningen godkändes.

3.    Workshop kring Vision 2040
Daniel Stjernquist, kvalitetsutvecklare, och Lorri Mortensen Mates, fritidschef, är inbjudna till mötet

för att ha en mini-workshop kring funktionsstödsrådets tankar om Vision 2040.

- Vad drömmer du om för Olofströms kommun år 2040?

Daniel Stjernquist, kvalitetsutvecklare, och Lorri Mortensen, fritidschef, började med att
presentera sig själva och redogjorde för arbetet med kommunens vision 2040. De ingår i
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kommunens kvalitetsgrupp som är ansvariga för framtagandet av Vision2040.

Kommunens vision idag är: ”Heja Olofström! Olofströms kommun ska vara stolt och expansiv. År
2025 är vi 14 000 invånare.”

Kvällens workshop inleds med att alla mötesdeltagare själva får fundera på och skriva ner vad de
drömmer om för Olofströms kommun 2040. Därefter diskuterades och dokumenterades i två
grupper och sedan redovisades vad man kommit fram till. I stora drag var det att Olofström ska
vara tryggt och säkert, att värna de svagaste – särskilt i kristider, ha ett välmående näringsliv
med jobb för alla olika individer, ett bra samhälle för stora och små, tillgänglighet så att alla
upplever sig inkluderade.

Via kommunens hemsida www.olofstrom.se/vision2040 kan man lämna synpunkter fram till och
med den 4 oktober. Man kan även träffa representanter från kommunen under skördedagen den
30 september och lämna synpunkter där.

När visionen är fastställd kommer sedan mål och delmål att tas fram.

4.    Föregående protokoll
Uppföljning av protokoll från föregående möte.

Annika Stjärnkvist påtalar att de kommunala riktlinjerna för LSS inte bifogats protokollet som
utlovats. De fanns bifogade i Stratsys inför mötet i maj, men skickas med igen som separat
bilaga med detta protokoll. Riktlinjerna är från 2019 och ska upp för revidering nu under hösten.

Bilagor
Riktlinjer Funktionsstöd 2019.pdf

5.    Lägesbeskrivning från funktionsstödsverksamheten
Aktuell information gällande funktionsstödsverksamheten från verksamhetschef funktionsstöd

Helen Hagegren.

• En plan för avveckling av Garvaregården LSS är under framtagning och ska
presenteras för IVO senast 31 oktober.
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• Mobila teamet flyttar till Ekerydsplan och kommer att utgå därifrån.
• Revidering av funktionsstöds riktlinjer kommer att påbörjas under hösten.

Diskussion kring Garvaregården.
Annika Stjärnkvist frågar hur det kan komma sig att de brister IVO påtalat har uppstått. Hon
undrar också om man har någon kvalitetsuppföljning, systematisk kvalitetssäkring framåt och
utbildning av personal i begränsningsåtgärder.
Helen svarar att den största anledningen till de brister IVO påtalat är samlokaliseringen med
äldreboendet på Garvaregården. Vad gäller kvalitetsuppföljning så har man fyra gånger per år en
avvikelseuppföljning inom samtliga områden i förvaltningen. Detta tillsammans med
internkontroller gör att man jobbar med ständiga förbättringar vad gäller kvalitet och målet är
självklart att vi ska ha trygga och säkra boenden.

Medicinskt ansvarig sjuksköterska MAS), medicinskt ansvarig för rehabilitering (MAR) och socialt
ansvarig socionom (SAS) har satt ihop ett utbildningsmaterial gällande skydds- och
begränsningsåtgärder och planerat in en förvaltningsövergripande utbildning för samtliga
enhetschefer, handläggare och legitimerad personal i syfte att få en samsyn inom förvaltningen.
En omgång för chefer, en för legitimerad personal och en för handläggare har hållits än så länge.

6.    Information från föreningarna

Synskadades riksförbund (SRF), Jan-Åke Hansson

• Har haft en aktivitetsvecka i Almåsa i juli.
• IT-utbildning har hållits.
• Föreningen i Karlshamn kommer att läggas vilande.
• Har haft möten med Blekingetrafiken under året där man blivit lovade att få ta

del av deras trafikförsörjningsplan, vilket man ännu inte fått göra. Nu har det
framkommit att någon sådan plan inte finns.

• Jan-Åke framför att han tycker att det är positivt att kommunen beslutat att
använda ordet funktionshinder istället för funktionsvariation.

Hörselskadades riksförbund (HRF), Anita Sandberg
• Den 22 september hålls månadsmöte och då kommer Jonathan Nilsson och

sjunger och spelar. Det kommer även finnas tipsfrågor om hur det är att vara
hörselskadad.

• Den 23 november kommer Folktandvården.
• Den 14 december är en lucia- och julfest planerad.
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Autism Blekinge, Annika Stjärnkvist och Ingrid Lindén
• Under hösten är bowling, bad och busfabriken inbokat.
• Föreningen kommer att vara med under psykiatriveckan, som börjar den 6

oktober med anhörigdagen. Måns Möller kommer till Karlskrona och magister
Nordström kommer till Olofström.

• Den 8 oktober hålls en konsert på Folkets Hus med manskören Svanholm
Singers som kommer att framföra ”Själv”.

• Olika föreläsningar och projekt är planerade under hösten.

Reumatikerföreningen, Jüri Känno
• Efter ett kort sommaruppehåll har man redan hunnit med två månadsmöten. På

det första var det musikunderhållning och på det andra var det bingo. Ca
hälften av medlemmarna kommer på månadsmötena.

• Till nästa månadsmöte är Klavs Wix Nielsen inbjuden för att hålla ett föredrag.
• Vecka 37 ordnades en resa till Österlen och Ystad.
• Föreningen är finansierad dels via ett litet bidrag samt genom lotterier som

ordnas på månadsmötena där medlemmarna skänker vinster.
• I slutet av november är julbord planerat.

7.    Övriga frågor
- Info om LSS i kommunen?

- Hur blev det med Garvaregården efter IVO-anmälan? Hur har kommunen löst detta? 

  Hur kvalitetssäkra i fortsättningen?

- Hur går det med Holjegården?/Nils-Åke

- Ska Jemsegården bli LSS-boende?/Nils-Åke

- Hur går det med ombyggnaden av socialkontoret? 

  Har man tänkt på anpassningssynpunkter?/Nils-Åke

Nerdragning av anhörigkonsulent- och seniorkonsulenttjänst?

Info om LSS i kommunen
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Diskussion kring LSS-lagstiftningen och kommunala riktlinjer. Annika poängterar att lagen är en
rättighetslag som inte får grundas på ekonomiska krav. Kommunen inte kan hitta på egna
riktlinjer. Helen svarar att Olofströms riktlinjer utgår från lagstiftningen. Hon poängterar också
vikten av att utnyttja rätten att överklaga om man inte är nöjd med ett beslut man fått.
- Hur blev det med Garvaregården efter IVO-anmälan? Hur har kommunen löst detta?
Hur kvalitetssäkra i fortsättningen?
Anses besvarad under punkt 5.
- Hur går det med Holjegården?/Nils-Åke
Investeringsbudgeten angående Holjegården är antagen, dock är inte tilldelningsbeslutet klart då
JSB överklagat tidigare beslut.
- Ska Jemsegården bli LSS-boende?/Nils-Åke
Jemsegården är ett alternativ som har diskuterats i samband med beslutet om avveckling av
Garvaregården LSS. Diskussioner pågår med Olofströmshus, men inget är beslutat.
- Hur går det med ombyggnaden av socialkontoret?
Har man tänkt på anpassningssynpunkter?/Nils-Åke
Arbetet fortlöper enligt plan, och anpassningssynpunkter är beaktade i planeringen.
Nerdragning av anhörigkonsulent- och seniorkonsulenttjänst?
Inga beslut är tagna än. Socialnämnden beslutar om sin budget den 27 september, slutgiltigt
beslut tas i kommunfullmäktige den 27 november.

8.    Nästa möte
15 november 2023, kl. 17:15

9.    Mötet avslutas

Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.
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